

SADRŽAJ

UVODNIK:	
Obnovljeno Uredničko vijeće i novi poticaji	33
ČLANCI:	
Ivan Šaško: Sadašnji crkveno-kulturalni trenutak - izazov poetsko-glazbenom stvaralaštvu unutar euharistijskog slavlja	34
OBLJETNICE:	
Lovro Županović: Plodno i znakovito glazbeničko djelovanje Nikše Njirića	47
U SPOMEN:	
J. K.: Severin Pernek, biskup	49
Stjepan Kožul: Ivan Kokot	49
IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU "ALBE VIDAKOVIĆ" KBF	50
VIJESTI IZ BISKUPIJA	52
GLAZBENI DOGAĐAJI	60
VIJESTI IZ INOZEMSTVA	61
PRIKAZI	62

INHALT

LEITARTIKEL: Erneute Redaktion und neue Impulse (33) – ARTIKEL: Ivan Šaško: Der aktuelle kirchlich-kulturelle Augenblick - Herausforderung der poetisch-musikalischen Schöpfung innerhalb der Eucharistiefeier (34) — ANNIVERSARIEN: Lovro Županović: Fruchtbare und markante musikalische Tätigkeit von Nikša Njirić (47) – IN MEMORIAM: J. K.: Bischof Severin Pernek (49) – Stjepan Kožul: Ivan Kokot (49) – INSTITUT FÜR DIE KIRCHENMUSIK "ALBE VIDAKOVIĆ" der KThF (50) – NACHRICHTEN VON DEN BISTÜMERN (52) – MUSIKALISCHE EREIGNISSE (60) – NACHRICHTEN VOM AUSLAND (61) – REZENSIONEN (62)
--

CONTENTS

EDITORIAL: Renewed redaction and new impulses (33) – ARTICLES: Ivan Šaško: The actual ecclesiastic-cultural eraticity - challenge for the poetic-musical creativity in the Eucharistic celebration (34) – ANNIVERSARIES: Lovro Županović: Prolific significant musical activity of Nikša Njirić (47) – IN MEMORIAM: J. K.: Bishop Severin Pernek (49) – Stjepan Kožul: Ivan Kokot (49) – INSTITUTE FOR THE CHURCH MUSIC "ALBE VIDAKOVIĆ" OF CThF (50) – NEWS FROM DIOCESES (52) – MUSICAL EVENTS (60) – NEWS FROM FOREIGN COUNTRIES (61) – REVIEWS (62)
